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Vždy jsem vnímal listopad, jedenáctý měsíc gregoriánského kalendáře, 
jako měsíc tak nějak smutný. Snad je na vině Svátek zesnulých – dušičky, 
anebo to, že stromy pozbývají listí a všude je pošmourno. 
V každém případě listopad přinesl pro náš národ mnoho důležitých 
událostí i nečekané politické zvraty. Poslyšte, co se událo právě v listopa-
du, ale v různých letech. 
Jan Hus byl souzen v Kostnici, Jan Žižka dobyl Prachatice, ve Stavov-
ském divadle byla uvedena premiéra Tylovy hry Strakonický dudák, na 
pražském Žofíně poprvé zaznělo souborné provedení Mé vlasti od skla-
datele Bedřicha Smetany, svou činnost zahájilo Divadlo Na Fidlovačce 
v Nuslích, započaly nepokoje proti nacistické okupační moci v Praze, 
vstoupily v platnost Benešovy dekrety, v Praze začala Sametová revoluce. 
Výše uvedené události jsou jen zlomkem toho, co se z historického a kul-
turního pohledu událo v Čechách v listopadu. Snad právě proto jsme na 
stěnu městského úřadu v našem městě umístili pamětní desku, aby všem 
kolemjdoucím připomínala citát slavného amerického filosofa španěl-
ského původu George Santayany (celým jménem Jorge Augustín Nicolás 
Ruize de Santayana), který nám s tichou naléhavostí při-
pomíná že: „Kdo si nepamatuje minulost, je odsouzen 
k jejímu opakování“.

Ing. Pavel Bartoš, MBA

ROZSVÍCENÍ 
VÁNOČNÍHO 
STROMU
1. prosince 2019 od 16:00 do 21:00
ulice 5. května před ZŠ, 
která bude po dobu konání uzavřena.

Město Libčice nad Vltavou 
pořádá ve spolupráci se ZŠ, MŠ a ZUŠ

rozsvícení vánočního stromu
s programem, posezením a vánočními trhy.

 
PROGRAM

16:00 Slavnostní zahájení akce
16:05 Pražský pouťový orchestr

18:00 Rozsvícení vánočního stromu 
18:05 Škatulata - dětský pěvecký sbor ZUŠ

 

Věříme, že vánoční hudba, vůně svařeného vína, občerstvení 
a nezbytných cukrovinek nám všem příjemně navodí kouzlo blížících se Vánoc.

VZPOMÍNKOVÉ SHROMÁŽDĚNÍ
na paměť událostí
17. 11. 1939 a 1989

 se koná
17. listopadu v 17:00

u pamětní desky na budově městského úřadu.
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Floriová, G.: Tichá srdce. Osudová rozhodnutí dvou žen 
                            uprostřed afgánského konfliktu, Metafora 2019
Gabaldon, D.: Hořící kříž, páté pokračování Cizinky, Omega 2018
Nesbo, J.: Nůž, Kniha Zlín 2019 
Ohler, N.: Totální rauš, drogy ve třetí říši, HOST 2019 
Sveistrup, S.: Kaštánek, Kniha Zlín
Vondruška, Vl.: Fiorella a dům ztracených duší, MOBA 2016

RADA MĚSTA SE OD ZÁŘÍ SEŠLA CELKEM ČTYŘIKRÁT 
A PROJEDNALA TYTO PODSTATNÉ ZÁLEŽITOSTI:

- přípravu materiálů na zastupitelstvo města č. 8, konané 11. září
- doplnění člena školské rady
- poskytnutí prostředků mateřské škole z fondu školského rozvoje
- vzala na vědomí konání ředitelského volna v základní škole
-  obnovila mandát člena školské rady
- zahájila řízení o stavební uzávěře
- rozhodla o vydání informačního letáku pro občany k zadání 

územního plánu
- pověřila ředitele ZUŠ organizací městského plesu 2020
- pověřila místostarostu provedením změn v organizaci radniční-

ho periodika Libčické noviny
- rozhodla o výběru firmy spravující veřejné osvětlení ve městě
- zabývala se přípravou výstavby sportovní haly TJ Sokol
- projednala novelu jednacího řádu komisí rady města
- odsouhlasila pronájem zahrádek
- vzala na vědomí výroční zprávu o činnosti MŠ za školní rok 

2018/2019 a odpisový plán ZŠ na rok 2019
- odsouhlasila přípravné kroky ke konání architektonické soutěže 

na zástavbu nám. Svobody
- určila termín a program jednání zastupitelstva města v listopadu
- vzala na vědomí zakázku na nákup led osvětlení na ulici Letec-

kou
- projednala přípravu rozsvícení vánočního stromku a vánočních 

trhů
- odsouhlasila druhou stavební uzávěru
- vzala na vědomí žádost obcí Holubice a Tursko o umístění svých 

žáků na II. stupeň naší ZŠ                       Ing. Roman Dědič, tajemník

TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v roce 2019

SOBOTA
 

 9. listopadu

Kontejnery budou od 8:00 do 12:00 umístěny na těch-
to místech:

Libčice n/Vlt. - křižovatka ulic Nerudova, Palackého,  
  Na Radosti a Tržní
Libčice n/Vlt. -  Kralupská
Letky  -  Letecké nám.
Chýnov  -  ul. Ke Studánkám
Chýnov  -  Sídliště Pod Saharou k čp. 705 (vedle dětského hřiště)

Termíny svozu BIO popelnic
 Poslední svozy v r. 2019:
 4. 11. 2019 45. týden
 18. 11. 2019 47. týden

Městský úřad Libčice nad Vltavou 
hledá

PRACOVNÍKA 
- do čety na úklid a údržbu města.

Bližší informace u tajemníka MěÚ:
Ing. Roman Dědič

tlf.: 233 101 653

E-mail: tajemnik@libcice.cz

Děti z družiny ZŠ v knihovně na výstavě L. Hatašové.                          Foto: Hannah Bartíková
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Vítání občánků
7. 12. 2019 se pod záštitou 

vedení města Libčice nad Vltavou
uskuteční akt vítání dětí, 

které se narodily v období 
od 15. 4. 2019 do 15. 10. 2019.

Pokud máte zájem, aby vaše děťátko bylo přivítáno
mezi občany našeho města, sdělte prosím 

nejpozději do 15. 11. 2019
na Městský úřad Libčice nad Vltavou

jméno a příjmení dítěte, 
datum jeho narození a svou adresu

 buď e-mailem na adresu matrika@libcice.cz, 
osobně u paní matrikářky
nebo telefonicky na čísla 

233 101 651, 233 101 656.

Pozvánka s přesným časem bude včas zaslána.

Podmínkou slavnostního obřadu 
je trvalý pobyt dítěte v našem městě!

matrika MěÚ

VÝZVA K ÚHRADĚ MÍSTNÍCH 
POPLATKŮ ZA ODPAD A PSY

V souvislosti se změnou daňového řádu apelujeme na občany, aby 
si urychleně vyrovnali svou doposud nesplněnou poplatkovou po-
vinnost za rok 2019.
Daňový řád totiž opouští institut výzvy k zaplacení a v případě 
neuhrazení poplatku obec přistupuje bez dalšího k jeho zvýše-
ní až na trojnásobek a vymáhání exekucí. Složenky již nebudou 
zasílány.
Poplatky je možné uhradit převodem na účet číslo 19-
0388178349/0800 s identifikačními údaji uvedenými ve zprávě 
pro příjemce nebo v hotovosti na pokladně městského úřadu.
Každý poplatník má svůj vlastní totožný variabilní symbol (v.s.), 
kterým jsou platby propojovány účetním a pohledávkovým systé-
mem, a proto věnujte pozornost všem platbám, zvláště v.s. každé 
fyzické osoby.
V tomto roce došlo ke změně variabilních symbolů pro platby za 
komunální odpad. Proto vás žádáme, abyste si předem zjistili nové 
v.s., a poté platili na účet města. Každý občan má svůj v.s., tudíž je 
nutné, aby byly platby provedeny za každého občana zvlášť.
Informace vám poskytneme telefonicky, e-mailem či osobně na 
finančním a správním odboru.
Poplatek za komunální odpad
Podle novely Vyhlášky o místních poplatcích platí od 1.1.2018 ná-
sledující zvýhodnění:
- Občané nad 70 neplatí nic (odpadá prokazování důchodu jako 

jediného příjmu).
- Děti do 6 let neplatí nic.
- Děti od 7 do 15 let platí 50%.
Poplatek za psa
- Splatný jednorázově do konce března.
- Základní sazba poplatku je Kč 400 za psa a rok.
- Sazba za psa, jehož vlastník je poživatelem invalidního, starobní-

ho, sirotčího nebo vdovského důchodu a který je jeho jediným 
zdrojem příjmů, je Kč 200 za psa a rok.

Ing. Roman Dědič, tajemník

Základní škola Libčice nad Vltavou 
hledá asistenty pedagoga pro žáky 

na 1. a 2. stupni. 
 Nabízíme:
 -  částečný  i plný pracovní úvazek
 -  odpovídající platové ohodnocení
 -  benefity
 -  osobní rozvoj a vzdělání
 -  práci v malém přátelském kolektivu

NÁSTUP MOŽNÝ IHNED.

Životopis a motivační dopis zasílejte 
na emailovou adresu:

raveane@skola.libcice.cz
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V dotazníkovém šetření ke strategickému plánu 53 % občanů Lib-
čic odpovědělo, že do práce jezdí převážně vlakem, přičemž 59 % 
občanů uvedlo, že v Praze pracují.
V létě byla pro spolek LOS a našeho partnera v opozici ODS jed-
ním z důležitých témat možnost připomínkovat nový jízdní řád 
ČD 2019/2020. Zcela pochopitelně jsme se přednostně zaměřili 
především na pokus vylepšit obslužnost mezi Libčicemi a Prahou.
Abychom připomínce dali větší váhu a zároveň si mohli o daném 
tématu popovídat s veřejností, připojili jsme k připomínce i pod-
pisy 79 občanů, které jsme nasbírali během jediného podvečera. 
Těm, kteří k naší připomínce připojili svůj podpis, tímto znovu 
děkujeme.
K samotné připomínce nemáme zpět žádné oficiální stanovisko, 
ale o dané téma se dál aktivně zajímáme a díky výborné komuni-
kaci ze strany ROPIDu jsme zjistili pro naši trať následující fakta:
1 Oproti původnímu návrhu pro JŘ ČD 2019/2020 bude vlak 

odjíždějící v 6:19 z Libčic stavět i v Letkách, s čímž se původně 
nepočítalo.

2 Oproti původnímu návrhu bude spěšný vlak, který měl odjíž-
dět v 7:16 z Libčic (a následovat po něm měl hned vlak v 7:19 
– což je pro naše město z pohledu výsledných intervalů zcela 
nevýhodné) odjíždět z Libčic v 7:09, čímž tedy nakonec došlo 
ke zlepšení intervalu od posledního předcházejícího spoje, ten 
pojede v obvyklých 6:49.

3 Prodloužení linky (S49) Praha-Hostivař – Roztoky u Prahy až 
do Libčic není zatím výhledově možné, a to z následujících dů-
vodů:

a. Případné prodloužení linky by znamenalo zapojit do stávající 
smlouvy mezi dopravcem a hlavním městem Prahou další sub-
jekt, a to Středočeský kraj, který by financoval rozšířenou část 
trati. To je problém, jelikož pro začlenění další smluvní strany by 
bylo nutné smlouvu vypovědět a uzavřít novou. Zde se naráží na 
skutečnost, že současně se schválením uzavření smlouvy se spo-
lečností Arriva vlaky v roce 2018 orgány hl.m. Prahy uložily úkol 
zahájit přípravu nabídkového řízení na provozovatele linky po 
uplynutí tříletého období. Další smlouvu bude možné ze strany 
hl.m. Prahy uzavřít pouze na základě provedeného nabídkového 
řízení. V současné době jsou prováděny kroky směřující k zahá-
jení přípravy vypsání nabídkového řízení, zahájení plnění nové 
smlouvy předběžně předpokládáme cca od prosince 2021, popř. 
2022.

b. Financování linky na středočeském území by musel převzít Stře-
dočeský kraj (popř. obce). V tomto okamžiku lze sledovat spíše 
konzervativní způsob objednávky regionální železniční dopravy, 
kdy pro rok 2020 dokonce IDSK bylo nutné přistoupit k mírné 
úpravě rozsahu provozu, např. na lince S4 dojde k omezení pro-
vozu vlaků v úseku Kralupy nad Vltavou - Nelahozeves. 

c.  V současné době není možné zajistit možnost průjezdu všech 
vlaků linky S49 do Libčic nad Vltavou. Některé vlaky by musely 
být předjížděny vlaky dálkové dopravy v Roztokách u Prahy, tzn. 
v úseku Roztoky - Libčice by vlaky linky S49 jely v souběhu s vla-
kem linky S4. Polohy vlaků dálkové dopravy a linky S4 jsou ur-
čeny požadavky na přípojové skupiny v uzlových stanicích (vla-
ky EC v čase 00 v Drážďanech, rychlíky Praha - Děčín a osobní 
vlaky S4 v Lovosicích, osobní vlaky linky S4 v Ústí nad Labem 
a Kralupech nad Vltavou atd.). Poloha vlaků linky S49 je určena 
jedinou možnou časovou polohou, kdy mohou projet železniční 
stanicí Praha-Libeň ve směru Praha-Hostivař a dále přípoji od 
vlaků linky S9 v Hostivaři, resp. S1/S7 v Libni. Z výše uvedených 
důvodů se tedy nejeví prodloužení vlaků linky S49 do Libčic nad 
Vltavou reálně.

d. Strategie rozvoje pražské metropolitní železnice (IPR Praha, 
2018), která byla na podzim 2018 schválena v orgánech měs-
ta, předpokládá linku S49 jako součást městských železničních 
linek, které mají zajišťovat rychlé městské spojení především  
v tangenciálních směrech. Ambicí Prahy není na tyto vlaky smě-
řovat přímou radiální dopravu ze Středočeského kraje, spojení 
bude možné s přestupem. Kapacita vlaků bude dimenzována 
výhradně pro potřeby tangenciální dopravy.

4 Zavedení 15 min. intervalu ve špičkách je možné a počítá se 
s ním i ve Strategii rozvoje pražské metropolitní železnice 
(možno jednoduše dohledat na internetu) v rámci rozvoje ra-
diální dopravy. Je k tomu třeba následující:

a. Dokončit rekonstrukci Negrelliho viaduktu – plán konec roku 
2020.

b. Dokončit přestavbu stávajícího prostoru stanice Praha - Bubny 
(to mimo jiné zajistí žádoucí přímý přístup k metru C - Vltav-
ská) – tento bod je možné překonat, pokud bude po většinu 
stavby předběžně projednávaná provizorní přeložka trati kolem 
staveniště, pak by mohl 15 min. interval projet.

c. ČD musí získat nová vozidla – reálný předpoklad cca prosinec 
2022, pokud se někdo ČD odvolá při výběrovém řízení, pak se 
termín posouvá na ještě později.

d Středočeský kraj musí být nakloněn financovat takové navýšení 
spojů – tento bod je v tuto chvíli nejvíce nejistý a na něm se tedy 
musí pracovat, a to je právě úkol pro naši politickou reprezentaci 
a přímou spolupráci s okolními obcemi a městy.

Věřím, že po uveřejnění tohoto článku se pomalu přestanou ozývat 
hlasy, že 15 min. interval ve špičce je jen nějakým zbožným přá-
ním současné opozice, která by se raději měla věnovat důležitějším 
tématům. A naopak, že se začne pracovat na hlavním politickém 
úkolu, aby Středočeský kraj s dostatečným akcentem věděl o tom, 
že my a pochopitelně i okolní města na trati, se kterými se pro tento 
apel máme spojit, máme o toto budoucí vylepšení intervalu oprav-
du zájem a chceme, aby jej kraj v potřebném objemu financoval. 
A potěšilo nás také, že naše připomínka mimo již zmíněné přispěla 
k tomu, že o tématu ze svého pohledu aktivně píše už i současné 
vedení města. To je pro naše město moc dobře.

Text a foto: Ing. Roman Šebl
zastupitel 

Libčický občanský spolek LOS

15 MINUTOVÝ INTERVAL PRO VLAKY VE ŠPIČCE JE ZCELA REÁLNÝ
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Každoročně organizují Ú-HOLKY, tzn. skupina aktivních 
žen ze sousedních Úholiček, několikadenní zahraniční vý-
let, kterého se zúčastňují i turistky z okolních obcí. Letos to 
byla výprava z Úholiček, Turska, Svrkyně, Roztok a Libčic 
do rakouských Alp, tedy tam, kde zanechala svou nesmaza-
telnou stopu císařovna Sisi. A co nám k tomu průvodkyně  
T. Kořínková napsala?

Ubytování jsem zajistila v našem již známém a oblíbeném pen-
zionu Heidi ve vesničce St. Martin. První den jsme se cestou k 

němu zastavili v Bad Ischlu, kde Sisi okouzlila mladého Franze. 
Prohlédli jsme si císařskou vilu, přilehlý park, navštívili jsme 
slavnou cukrárnu Zauner, ze které mlsal i císařský pár. První 
výšlap byl na rozhlednu na Siriuskogel. Malebné lázeňské měs-
tečko jsme odpoledne opustili a pokračovali dál do hor.
Druhý den jsme strávili v Hallstattu. Lanovkou jsme vyjeli  
k restauraci Rudolfsturm a od ní to bylo ještě kousek pěšky ke 
vstupu do solných dolů. Zde jsme vyfasovali slušivé montér-
ky, prošli bezpečnostním školením a vstoupili do štoly. Celá 
prohlídka je doprovázená zastávkami s interaktivními prvky. 
Světelná show u solného jezírka nebo animovaná historie do-
kázaly, že každý pochopil vznik soli i její těžbu i bez jazykových 
znalostí. Z patra do patra jsme sjeli po dvou dřevěných klou-
začkách. Obavy byly ihned rozptýleny a i seniorky se sklouzly 
a nevyužily boční schůdky. Poslední atrakcí byla jízda důlním 
vláčkem. Od solného dolu jsme šli na vyhlídku Sky Walk, ze 
které je vidět jezero i městečko. Kolem staré štoly a vodopá-
du jsme se vrátili dolů do Hallstattu. Prošli jsme toto malebné 
město a nalodili se, abychom shlédli horské vrcholy z hladiny 
jezera.
Třetí den jsme vyrazili opačným směrem ke Kaprunu. Vyso-
kohorské přehrady byly za azurového počasí nezapomenutel-
ným zážitkem okořeněným opět jízdou na něčem zvláštním. 
Skipový výtah, který dříve sloužil pro dopravu materiálu, jede 
po strmém svahu na dvou lanech a kolejích. Než si člověk 
uvědomí, že stojí na plošině a ne na nástupišti, tak už jede na-
horu. K hornímu jezeru se ještě musí přestoupit do autobusu  
a zdolat tunely a visuté silničky. Konečně nahoře – ta azurově 
modrá voda, ty zelené kopce, sníh na vrcholcích – to je krása! 
Po hrázi dvojité klenbové přehrady se prošli všichni, někdo se 
prošel kolem jezera po rovince, někdo se vydal bylinkovou ces-
tou dolů ke spodnímu jezeru, zdatní vyšplhali na vrchol nad 
jezerem a všichni se sešli odpoledne dole u autobusu. K večeru 
jsme ještě stihli návštěvu lázeňského městečka Zell am See se 
zpívající fontánou na jezeře.
Poslední den jsme naplánovali v St. Martinu. Kdo měl ještě 
chuť slézat kopce, vydal se s námi na chatu Buttermilchalm 
cestou mezi krávami. Ti, kdo zůstali v městečku, měli štěstí. 
Konaly se zde podzimní selské slavnosti s požehnáním úrody 
a slavnostním průvodem. Žasli jsme nad disciplínou řidičů, 
když procházel průvod hlavní silnicí tak dvacet minut nikdo 
neprojel a všichni řidiči vypadali naprosto klidně.
Cestou domů jsme se ještě zastavili u vodopádu Goliinger. 
Parkování zde bylo pro autobus trochu krkolomné, ale pan 
řidič to zvládl jako i ostatní nestandardní situace na alpských 
silničkách na výbornou. Naplněni zážitky, s milionem fotek  
v mobilu a trochu unaveni horským vzduchem jsme dorazili 
po čtyřdenním putování zpět domů. Doufám, že si každý našel 
to své a těším se na další společný výlet. Atmosféra našeho čím 
dál tím širšího týmu je skvělá a užíváme si to. 
Po stopách Sisi pojedeme do Vídně, do Gödöllö a doufám, že  
i na Madeiru. I do Alp se ještě určitě vrátíme, krásných vyhlí-
dek a vodopádů, které jsme nestihli, je tu moc. 

Terezie Kořínková, t.č. průvodkyně

PO STOPÁCH SISI
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Ve svém prvním rozhovoru v r. 2015 jsem se vašeho otce zepta-
la, zda v Libčicích  budeme mít nemocnici,  „eldéenku“ nebo 
domov důchodců? Odpověděl mi, že to bude záležet na zdra-
votních pojišťovnách a dalších státních a krajských orgánech. 
Jak byste mi na stejnou otázku odpověděl dnes? 
Předně bychom rádi poskytovali zdravotní služby. V České re-
publice máme nemocnice, nemocnice následné péče a odborné 
léčebné ústavy, pod které spadají i léčebny pro dlouhodobě ne-
mocné (viz Zdravotnická ročenka ČR, www.uzis.cz). Toto rozdě-
lení vždy úplně neodpovídá realitě, podstatný je konkrétní druh 
lůžkové péče, kterou má dané zařízení nasmlouváno se zdravotní 
pojišťovnou. Zařízení, která v současnosti provozujeme, poskytují 
dlouhodobou lůžkovou péči (§9 odst. 2d  Zákona o zdravotních 
službách), přičemž na mapách zdravotnických zařízení vydaných 
Ústavem zdravotnických informací a statistiky jsou uvedena jako 
nemocnice následné péče. Dlouhodobou lůžkovou péči bychom 
rádi poskytovali i v Libčicích, konkrétně ve 2. a 3. nadzemním pod-
laží.

Vstoupili jsme rovnou doprostřed stavby. Pojďme to vzít od pří-
zemí.
V přízemí počítáme s prostory pro ambulance, přičemž konkrétní 
odbornosti ještě zvažujeme. K pracovišti rehabilitace bychom rádi 
doplnili některé odborné ambulance lékařů s nižšími úvazky tak, 
aby občané Libčic nemuseli za ošetřením cestovat.

To by libčičtí občané určitě ocenili. Na sociálních sítích pro-
běhla informace, že plánujete otevřít i lékárnu.  Tu v Libčicích 
máme, nedávno pěkně rekonstruovanou a solidně zásobenou. 
Není zbytečné mít v našem městě dvě lékárny?
V přízemí máme v projektu prostor plánovaný pro lékárnu. Když 
jsme začínali projektovat, s budoucností lékárny v Libčicích to ne-
vypadalo příliš růžově. Dvě lékárny by se v tak malém městě spíše 
neuživily, situaci budeme průběžně sledovat a vyhodnocovat.

Slyšela jsem, že by tam též mohlo být pár pokojů pro ubytování 
seniorů? Je to pravda?
Ano. Předpokládáme, že v přízemí a v nejvyšším 4. podlaží bu-
dou ubytovací prostory vhodné pro seniory, kterým bychom rádi 
nabídli i služby péče o domácnost, zajištění stravování, zdravotní 
služby atd. 
Dobře, ve 2. a 3. patře bude lůžkové oddělení pro dlouhodobou 
péči. Už víte, kolik lůžek tam budete mít?
Počítáme se dvěma stanicemi po 31 lůžkách.
Vím o min. dvou ženách, které by u vás chtěly pracovat. Mohou 
se těšit, že u vás vzniknou nová pracovní místa?
Nová pracovní místa vzniknou, důležitá bude kvalifikace a zápal 
pro práci v oblasti péče o nemocné a seniory.

Zbývá nám ještě nejvyšší patro.
Kromě ubytování pro seniory, jak bylo zmíněno dříve, bude ve 
čtvrtém nadzemním podlaží administrativní zázemí a byty pro za-
městnance. 

Nezmiňujete se o kuchyni.
Stravování budeme zajišťovat stejným způsobem, jako v našem za-
řízení v Roztokách. Kuchyň provozujeme v NsP Kralupy a roztoc-
kou nemocnici denně zavážíme.

Občané, kteří bydlí v blízkosti, se zajímají o to, jak vyřešíte par-
kování?
Otázce parkování jsme věnovali zvýšenou pozornost. Nechceme, 
aby auta našich klientů, pracovníků a návštěvníků obtěžovala oby-
vatele přilehlých ulic. Toto byla připomínka, která od obyvatel i zá-
stupců města zazněla hned na počátku. Proto kromě nadzemního 
parkoviště vybudujeme i podzemní podlaží, ve kterém vedle tech-
nického zázemí budou umístěna parkovací stání. A vězte, že navý-
šení naší investice o podzemní parkoviště je více než významné.

Objevují se v našem městě hlasy, že jste si  prý velmi levně kou-
pili nejlepší pozemek ve městě. To ovšem tvrdí jen nezasvěcení, 
neboť pamětníci dobře vědí, že tzv. seřadiště, jak se tomu místu 
historicky říká, je vlastně 6 m vysokou navážkou popela ze šrou-
bárny. Předpokládám, že vám to značně zkomplikuje založení 
stavby. 
Založení stavby na takovém podkladu je komplikované. Stavbu 
prodraží průzkumné vrty, betonové piloty, projektování těchto do-
plňkových prací, odvoz a likvidace odpadu, kterým vytěžená hmo-
ta bude a v neposlední řadě nákup a navezení zeminy pro finální 
povrchovou úpravu. 

Čtyři nadzemní podlaží. Nebude ta budova moc vyčnívat nad 
okolní domy?
V tomto ohledu nám pomáhá skutečnost, že pozemek je výrazně 
pod úrovní ulice U krytu. Do ulice Tržní pak bude nejvyšší podlaží 
odsazené. Součástí stavební dokumentace je nyní i studie zastíně-
ní.

Máte to pěkně vymyšlené, proč tedy již nestavíte?
Cesta k vysněnému cíli je i pro nás překvapivě dlouhá. Na počát-
ku byla vize, která přešla v záměr. Rozpracovali jsme ho a začali 
postupně realizovat. Hledali jsme vhodné místo v našem regionu, 
tj. poblíž Roztok a Kralup nad Vltavou. Při hledání vhodného po-
zemku jsme jednali s obecními samosprávami a nakonec jsme pro 
naši investici vybrali lokalitu v Libčicích nad Vltavou, kde jsme po-
zemek zakoupili. 

To byl dobrý start v roce 2015. Co se dělo čtyři  roky poté?
Následovalo období dlouhého vyjednávání s úřady, které ostatně 

KDY BUDE STÁT ZDRAVOTNICKÉ ZAŘÍZENÍ V NAŠEM MĚSTĚ?
Rozhovor s prokuristou firmy RHG PhDr. Ing. Pavlem Matouškem, Ph.D.

Jsou to přesně čtyři roky, kdy jsem pro LN 9/2015 dělala rozhovor s majitelem  
a jednatelem firmy RHG s r.o., PhDr. Vladimírem Matouškem, vlastníkem nemocnic  
v Roztokách i v Kralupech nad Vltavou, jehož firma RHG v r. 2015 zakoupila v našem 
městě pozemek u koupaliště za účelem stavby zdravotně sociálního zařízení. Dnes 
mám možnost na stejné téma hovořit s jeho synem, prokuristou firmy RHG PhDr. Ing. 
Pavlem Matouškem, Ph.D. a zeptat se na to, jak daleko je příprava stavby zařízení, kte-
ré dle mého názoru posune význam našeho města o důležitý stupínek výše. 
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stále pokračuje a pokračovat bude. Rovněž jsme museli domluvit  
s majitelem okolních pozemků, kterých se náš záměr nutně do-
tkne, možnost pro příjezd a připojení sítí (voda, kanalizace atp.).

Objem této práce si snad nikdo, kdo to nezažil, nedovede před-
stavit. Ale projekt jako takový máte již hotový?
Máme hotový projekt pro územní  řízení, ostatně to již probíhá  
a bylo vydáno zatím nepravomocné rozhodnutí (stav k 9. 10. 
2019), připravujeme projekt pro stavební povolení. Nic z toho ne-
provádějí jen architekti sami. Do celého procesu jsme zapojili i ně-
které naše pracovníky, kteří nejlépe znají vnitřní fungování našich 
současných zařízení a svými zkušenostmi pomáhají dosáhnout co 
nejlepšího výsledku. Čerpáme i ze zkušeností zdravotních a soci-
álních zařízení nejen z České republiky. To vše přineslo i některé 
změny v původním projektu, který byl průběžně upravován a v po-
čátečních fázích i poměrně výrazně přepracován.

V jakém bodě celého přípravného procesu se nacházíte teď?
Čekáme na nabytí právní moci rozhodnutí o umístění stavby.

Kdy tedy předpokládáte zahájení stavby a její ukončení?
Zahájit stavbu nelze bez požehnání úřadů, povinnosti a lhůty zná 
každý, kdo kdy něco stavěl. Samotná realizace stavby je pak otáz-
kou 2 let.

Čtyři roky papírování a čekání na požehnání úřadů, přičemž 
vlastní stavba trvá jen 2 roky? To si vyžaduje hodně práce, vel-
kou trpělivost,  značnou dávku diplomacie a především jasný 
cíl, za kterým si firma RHG stojí. Snad mohu mluvit za všech-
ny uznalé občany našeho města, kteří se sklání před vaším zá-
měrem, drží vám palce a těší se, až zde postavíte 
zdravotně sociální zařízení, které svým významem 
značně přesahuje hranice našeho města.

Hannah Bartíková

Současnost.

Budoucnost.
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   6. 11. Výtvarná práce - pergamono
13. 11. Program dle dohody
20. 11. Oslava 20. výročí založení klubu seniorů
27. 11.  Výroba obrázků - pergamono

U příležitosti 20. výročí založení libčického Klubu seniorů se od 3. 
do 6. 10. 2019 obřadní síň městského úřadu zaplnila rozmanitými 
a nutno uznat, že velmi vydařenými, výrobky a uměleckými díly 
členek klubu. Ne nadarmo svou výstavu nazvaly Šikovné ruce, pro-
tože jejich vyšívané, pletené, drhané, šité, malované a umně skláda-
né exponáty by bez jejich šikovných rukou, výjimečné trpělivosti, 
vkusu, citu pro barvy a dobrých nápadů nikdy nevznikly.
Dámy fungují jako skvělý tým. Výstavu instalovaly, připravily chut-
né občerstvení pro hosty vernisáže, na vernisáži si s harmonikou  
V. Urbánka zazpívaly  lidovky, výstavu si samy dle přesného rozvr-
hu hodin pohlídaly a nakonec vše zase zabalily. 
Bylo mi ctí být přitom, a tak mi dovolte, abych členkám Klubu se-
niorů poděkovala za jejich obdivuhodnou aktivitu, s kterou kaž- 
doročně úspěšně reprezentují naše město na celostátní výstavě  
v Lysé nad Labem a abych jim do dalších let popřála kromě dobré-
ho zdraví hodně radosti z tvořivé práce.

Text a foto: Hannah Bartíková

VÝSTAVA ŠIKOVNÉ RUCE 



V neděli 13. října se na farní zahradě evangelického kostela 
konal koncert u příležitosti nekulatého životního jubilea Sva-
topluka Karáska, který se narodil 18. října 1942. Kromě toho, 
že je známým undergroundovým písničkářem, působí jako 
evangelický duchovní s přátelskou vazbou na libčickou evange-
lickou farnost. 

„Kdo tu Asanaci pos**l, soudruzi?!“, mohl by v neděli na evange-
lické zahradě řvát komunistický ministr vnitra a nejvyšší velitel 
bývalé StB Obzina. Rok 1980 - 1981. Probíhá nejtemnější část 
akce Asanace na vyhnání chartistů z Československa. „Použijte 
vyhazovy z jakékoliv práce, zastrašování, terorizování domovními 
prohlídkami, kriminálem, zatýkáním, výslechy. Když to nepomů-
že, začněte mučit. Dojde jim humor. Však oni se přestanou řehtat!“ 
Nejtemnější část 80. let. Někdo na ně možná vzpomíná jako na 
dobu mládí a skvělých diskoték. Ale pro některé se čas tehdy skoro 
zastavil a vzpomínky jsou jako na dusící tmu. 80. léta byla neko-
nečná. Cíleně odseknout ty nejstatečnější od ostatních, zastrašit, 
ochromit. 
Tak nějak to chtěl Obzina. Definitivně se jich zbavit. Havel seděl na 
4,5 roku – protože nechtěl vypadnout do New Yorku. Další, co od-
mítli vycestovat, měli jít zase a zase do kriminálu, jako Jirous - ten 
už počtvrté, tak přímo mezi vrahy do čtvrté nápravné. V temném 
začátku roku 1980 Svatopluk Karásek s malinkými dětmi a manžel-
kou Stáňou emigroval. Dusno ještě potemnělo. 
13. října 2019, po 39 letech a po poledni, Svatopluk Karásek 
koncertoval na libčické evangelické zahradě. Už ne s kytarou, ale  
s hardrockovou kapelou. Podzimní zahrada mezi kostelem a farou 
zalitá sluncem a nesmírně silným slovem textů písní a hrubou a 
tvrdou hudbou. 77 letý zpěvák, disident, undergroud, vězeň, farář, 
rebel, kterého před časem ochromila mrtvice, zpívající s ostatními 
chlapy – jinak by to už nedal. Obrovský Rosťa Tvrdík a ostatní chla-
pi jsou jeho ústy a on zpívá, huláká a někdy skoro řve s nimi - proti 
času, proti smrti a všemu (Karlovi Krylovi na rozloučenou: Srdce 
ti, bratříčku, zavřelo vrátka ... tak tady s klukama, tak tady pějem - a 
my se tý smrti tak trochu smějem - že na nás zejtra či pozejtří čeká - to 
je její věc! To nás neleká! - Dzongili mara, dzongili dong) – a nahoru. 
Vyznání, charisma. Ve škaredé, nepřikrašlované, hrubé formě. 
Prý je skoro každý rocker na začátku koncertu grogy, unavený a ve 
stresu. A prý je to jako když naložíš kamna a nevíš, jestli to chytlo, 
tak prostě začneš a hraješ – a v tom BUM!!! A už to fajruje jako 
hrom, a na to všichni čekali. Přesně tak to se stalo v neděli na za-
hradě v Libčicích a všechny to trefilo (bohužel i sousední ulici). A 
v tom všem rachotu ... VÍRA. Píseň o orlovi v kleci v ZOO, na kte-
rého shora guánujou vrabci: Orel to na svém pahýlu tuší, že se nelétá 

křídly, ale létá se duší. Orli žijou letem, i když jsou v kleci, žijou letem, 
orli – člověci. Žijem letem – i s posraným hřbetem.
Nebo píseň It is too late: Oni se k sobě tulej, tulej, tulej, jakoby lásky 
poslední den měl bejt - tady hold nikdo neví, co zejtra se s ním může 
stát - tul se a hřej se, dokud máš s kým se hřát. 
Nebo rokenrolový řev o strašné manželské hádce v ráji, za kterou 
je „vodtamtuď“ vyrazili: Než být tvá hračka - budu tulačka - ze žebra 
jsem a nebudu tvá žebračka - muži, vem si zpátky tu svou kost - já mám 
vlastních žeber dost!!
Soudruhu Obzino: Asanace se pos**la – promiňte – nepodařila.
https://www.youtube.com/watch?v=PPeogIPX-i4
https://www.youtube.com/watch?v=OI66WqZc6a8
https://www.youtube.com/watch?v=GLjSCBq59ms

Tomáš Cejp, evangelický farář
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S VATOPLUK
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V neděli 22. 9. 2019 na Sokoláku proběhla Libčická 
Hašlerka – tedy jedna již vyloženě tradiční kulturní akce 
v našem městě. Hašlerka je hudební festival k poctě Karla 
Hašlera. Tento festival náš spolek zorganizoval již pošesté 
v řadě. Slunce a příjemná atmosféra společně vládly celé-
mu průběhu.
Festival tradičně stojí především na dobrovolnické práci 
členů našeho spolku, pro které je tou největší odměnou, že 
svou prací přispějí k zábavě hostů tohoto festivalu. Z opa-
kovaně pozitivních reakcí návštěvníků po skončení této 
akce je navíc patrné, že jsme se na Hašlerce ani tento rok 
neviděli společně naposled. 
Na 6. Libčické Hašlerce vystoupili:
• Fiakr (spolek emeritních Šlapeťáků)

• Rumtorádi
• Mělničanka (dechový orchestr)
Scandula, pěvecký sbor z Libčic, se bohužel z vystoupení 
musel omluvit, jelikož většinu sboru přemohla nemoc.  
O bohatou nabídku občerstvení se postarala Mirka Koušo-
vá se svým skvělým týmem. 
A závěrem chceme také poděkovat a jmenovat všechny 
vstřícné sponzory této akce: ÚJV Řež, Devoto – výrobci 
dětského nábytku z Libčic, Josef Rous – soukromý země-
dělec z Libčic, Cipollita – pizza z Libčic, Výzkumný ústav 
včelařský z Dolu.
I nadále nás nejvíc hřeje, když v Libčicích to pěkně žije.

Text a foto: Libčický občanský spolek LOS

JAKÁ BYLA 6. LIBČICKÁ HAŠLERKA?
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ZÁVĚR ROKU V KINĚ KOTELNA
Po úspěšné sezóně letního kina na koupališti se Libčické 
kino, pořádané Libčickým občanským spolkem LOS, vrátilo 
na deset měsíců do prostor rekonstruované Kotelny. Na co se 
tedy můžete těšit do konce tohoto kalendářního roku? 
Závěr roku pak bude stylově vánoční: 
Free Solo 15. 11. od 20:00
V listopadu se v dokumentárním thrilleru přeneseme na gi-
gantickou skalní stěnu El Capitan v Yosemitském národním 
parku v USA, kterou bez jakéhokoli jištění zdolává horolezec 
Alex Honnold. Doufejme, že to dobře dopadne! 
Mimo a Líza: Záhada vánočního světa 6. 12. od 18:00
Poetický animovaný česko-slovenský film pro děti, který roz-
víjí ty nejlepší tradice naší animace z dob Trnkových Bratrů 
v triku. 
Svátky klidu a míru 6. 12. od 20:00 
Dánská komedie o tom, že rodina je největší požehnání… i 
prokletí. 
Nakonec se sluší poděkovat za spolupráci – projekce v Ko-
telně by nebyly možné bez vstřícného postoje provozovatelů 
Uhelného mlýna a Kotelny, Libčické kino v letním i zimním 
hávu pak vděčí za velkorysou podporu především spolku  
Libčice.net. Jim i dalším partnerům, mezi nimi i městu Libči-
ce nad Vltavou, a samozřejmě také kolegům a přátelům, kteří 
jakkoli kinu pomáhají, velice děkujeme.
Milí diváci, těšíme se na vás!                                Jaroslav Richter 

Foto: Hannah Bartíková

28. říjen 2019
Slavnostní setkání u příležitosti 101. výročí vzniku samostatného Československa 

a uctění památky libčickým občanům, kteří položili životy za svobodu během 1. světové války.
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VÝLET DO LONDÝNA
Dne 30. 9. 2019 jsme my, žáci 9. třídy ze ZŠ Libčice, odjeli na 
čtyřdenní zájezd do Velké Británie. Jeli jsme autobusem, doplňo-
vali jsme zájezd dvou škol. Cestou tam jsme jeli trajektem a zpět 
jsme jeli vlakem v tunelu pod mořem. Bydleli jsme v Londýně, 
ve zdejších rodinách, většinou jsme byli rozděleni po čtyřech. 
Hned po příjezdu jsme navštívili Tower Bridge, Svatopavelskou 
katedrálu a prošli jsme se po Londýně. 
Další den jsme navštívili ateliéry Warner Bros - ateliéry tvůrců 
filmů Harry Potter. To byl minimálně pro mě, ale nejspíš i pro 
ostatní, velký (a taky drahý) zážitek. 
Dále jsme byli v Brightonu, kde jsme se seznámili s podmořským 
životem v Sea Life centru a potom jsme měli čas na nákup dárků 
a suvenýrů. Viděli jsme i Oxford a v den odjezdu jsme viděli zby-
tek Londýna. Byli jsme u nultého poledníku, prošli se tunelem 
pod Temží až k London Eye, z nějž jsme pak viděli celý Londýn 
shora. Dále jsme prošli kolem Buckinghamského paláce, přes 
Trafalgarské náměstí a Piccadilly Circus k řece. Po ní jsme na lodi 
připluli až k autobusu. Znovu jsme tak viděli všechny památky  
a mohli se s nimi v duchu rozloučit. 
Všechny výlety jsme absolvovali s úžasnou průvodkyní, která 
nám o všem řekla alespoň nejzajímavější věci. Myslím, že budu 
mluvit za všechny spolužáky, když řeknu, že to byl úžasný záži-
tek.

Michaela Sílová, 9. třída

CELOREPUBLIKOVÉ KOLO 
OLYMPIÁDY V ČESKÉM JAZYCE
Maruška Pavlíková je žákyně deváté třídy naší základní školy. 
Jsem čtvrtým rokem její třídní učitelkou a stejně dlouho ji učím 
český jazyk. I když mám pocit, že mě k tomu ani nepotřebuje. 
Abyste rozuměli – Maruška je tichá, skromná dívka. Někdo by 
mohl říct, že je až nenápadná. Což si ale nemyslí nikdo, kdo ji učí, 
protože její znalosti jsou všechno, jen ne nenápadné.

Svůj um, co se mateřského jazyka týká, předvedla v minulém 
školním roce na Olympiádě v českém jazyce. Probojovala se vše-
mi koly až do toho posledního, kde se setkali nejlepší češtináři  
v republice. Toto kolo mělo podobu týdenního pobytu na Vyso-
čině. Za sebe jen doufám, že si tento čas Maruška co nejvíce užila 
a že jí byl odměnou za její dosavadní práci. A také doufám, že 
měla radost, že překonala sama sebe a na poslední kolo soutěže 
odjela, i když se jí moc nechtělo.
Osobně jí děkuji za deník, který si během soutěžení na Vysočině 
vedla. Stala se tak na chvíli mým osobním „špehem“, protože ne-
znám nikoho, kdo se celorepublikového kola OČJ zúčastnil. Tady 
nabízím ukázku z jejího deníku.
19. 6. 2019
„Poté, co jsme dorazili autobusem do Želivu, nás přivítala hlavní ve-
doucí a ubytovala jsem se v chatce se čtyřmi kvartánkami. Seznámila 
jsem se s ostatními členy našeho Prsku (oddílu) a pak jsme dostali 
večeři. Na večeři nám byla představena porota a dostali jsme dort  
a tričko ke 45. výročí OČJ. Potom jsme měli chvíli volno. V devět ho-
din večer jsme šli na prohlídku Želivského kláštera a po prohlídce jsme 
dostali zadání prvního slohu. Slohový útvar byl volný a téma bylo: 
Co dělají sluneční hodiny v noci? Potom jsme šli spát.“ 
22. 6. 2019
„V půl osmé nás opět vzbudily Prskavky a dostali jsme snídani. Do-
poledne jsme měli mluvní projev. Postupně nás po jednom zavřeli do 
místnosti, kde jsme dostali téma Výhled do okolí (z hradu Lipnice)  
a měli jsme tři minuty na přípravu. Poté jsme se usadili před porotu  
a museli jsme na toto téma mluvit asi minutu.
Před obědem jsem ještě napsala svůj druhý sloh. Po obědě probíhalo 
tzv. „vlídné slovo“, kde porota mluvila o našich mluvních projevech  
a častých chybách v nich. Odpoledne jsme s naším Prskem připravili 
dnešní scénku a nějaké hry na večer. Ještě jsem dokončila první gra-
matiku, kterou jsme pak na večeři odevzdávali. Po večeři bylo ještě 
druhé „vlídné slovo“, kde porota komentovala náš první sloh.
Večer jsme sehráli naši scénku a hráli hry s ostatními Prsky!“
Letos má Maruška šanci svůj úspěch zopakovat, tak jí držme pal-
ce. Školní kolo Olympiády v českém jazyce se uskuteční během 
podzimu.

Mgr. Martina Brondičová



- 13 - - 13 -

Na setkání pana starosty Pavla Bartoše a místního evangelického faráře Tomáše Cejpa 
v březnu 2019 byla rukoudáním uzavřena dohoda, a toto je její přibližné znění: 

„Město Libčice nad Vltavou a Farní sbor Českobratrské církve evangelické deklarují ochotu společnými silami osadit věž evangelic-
kého kostela v Libčicích novým zvonem. Zvony nebyly z věže ve válkách „zrekvírovány“, jak jsme zvyklí odjinud, nikdy tam nebyly. 
Místní evangelický sbor po splacení půjček za stavbu kostela nikdy na koupi zvonů nedosáhl. Za 152 let od vysvěcení kostela jsme 
všichni společně prošli dvěma světovými válkami a 41 lety komunismu, který plánoval církve dokonce zničit. Jsme si vědomi, že zvo-
nice v historii sloužívaly účelům církevním i obecním (strážná i hlásná věž, pozorovatelna i hláska požárů, povodní nebo obléhání  
a také jako obecná časomíra) a že vznikaly a vznikají obvykle jako společné dílo celé obce. 
Dohodli jsme se, že náklady poneseme společně a rozdělíme je do tří dílů: třetinu obec, třetinu evangelický sbor a třetinu se pokusíme 
získat z veřejné sbírky, pro kterou evangelický sbor zřídí speciální účet. Obec svůj vklad vnese jako dotaci, zvon bude ve vlastnictví 
evangelického sboru. Obec bude mít právo zvonění při vlastních slavnostních a jiných příležitostech. Evangelický sbor bude mít ale 
ve věci zvonění právo veta, které ve výjimečných případech bude moci využít; pro případ, že by se někdy změnily politické poměry  
a radnici ovládli například znovu komunisté (nejen oni) a chtěli zvonit třeba na oslavu svého vítězství. 
Odborný dohled nad projektem a realizací, včetně výběru zvonařské dílny, bude mít pan Radek Lunga, kampanolog Jihočeské diecé-
ze, činný také v jižním Bavorsku. Pan Lunga už Libčice navštívil a navštívil obě místní kostelní věže a změřil například výšku ladění 
zvonu na katolické věži pro případné budoucí společné zvonění. 
Jedná se o jeden zvon. Předpokládané náklady jsou Kč 700 000, včetně opravy částečně poškozené zvonové stolice, projektu, dopravy 
a stavebních úprav. Zvon by se měl jmenovat Evangelista, pokud nebude určeno jinak. Tak by mělo být toto společné dílo (opus) po 
152 letech konečně korunováno svým závěrem (finis coronat), tedy dokončeno.“ 

V Libčicích nad Vltavou dne 8. května 2019 stvrzeno podpisem: 
za město Libčice nad Vltavou – Pavel Bartoš, starosta

za FS ČCE – Tomáš Cejp, farář

ZVON EVANGELISTA - SPOLEČNÁ DEKLARACE

Stačí zdolat nekonečný vachrlatý žebřík a pak se protáhnout tou skulinou mezi trámy!

Místo podlahy staré trámy. Hlavně se nekoukat dolů!

Vyklidněný kampanolog je ve zvonicích jako doma.

Křečovitý úsměv před cestou dolů. „Že já jsem sem lezla?!“ 

FS ČCE čeká na souhlas 
příslušných orgánů k vyhlášení veřejné sbírky.

Číslo účtu, kam budou moci dárci zasílat 
své příspěvky, bude bezprostředně oznámeno.

PRŮZKUMNÁ TROJICE ZVONICE: CEJP/LUNGA/BARTÍKOVÁ  
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NOC SOKOLOVEN
V sobotu 28. 9. 2019 probíhala v rámci celé ČR akce Noc sokoloven. 
Cvičenky z libčického oddílu všestrannosti žen TJ Sokol se též zapo-
jily. Začaly cvičením, při kterém vystřídaly kondiční rozcvičku s aero-
bikem, stepem a doplnily posilováním s overbally na zemi. Akce byla 
zdarma pro všechny příchozí, ať jsou členy Sokola, či nikoliv.
Společně s dětmi jsme pak vyrazily na procházku po stopách sokolů z 
roku 1922 k „5. kanálu“, kde se konalo lesní divadlo pod vedením Kar-
la Hašlera. Doprovodil nás redaktor Radiožurnálu Petr Kadeřábek, 
jehož vstup si můžete poslechnout v audioarchivu: https://program.
rozhlas.cz/zaznamy#/radiozurnal/43/2019-09-28 (čas 19:10:35). 
Děti zakončily den spaním v sokolovně.
Děkuji cvičitelkám za perfektní předvedení jejich lekcí a všem zúčast-
něným za pohodový den. Jana Kejmarová

náčelnice všestrannosti žen

KARATE PŘÍPRAVKA
Dne 13. 10. 2019 jsme se zúčastnili přeborů Prahy. Jednalo se  
o nominační turnaj na MČR Beginners, mládeže a seniorů. Byly 
to první závody naší Karate přípravky (Karate kids). Tímto 
bych chtěla poděkovat trenérovi a zkušebnímu komisaři Karlo-
vi Švejdovi z pražského Makoto karate, že jsme se závodů mohli 
zúčastnit. Dlouhodobě s tímto pražským týmem spolupracuje-
me a navzájem vylepšujeme naše dovednosti a schopnosti.

Závody se konaly ve sportovní hale Lužiny, kde soutěžilo přibližně 
200 závodníků, včetně nově otevřené kategorie beginners – neboli 
začátečníci. Z naší Karate přípravky se o krásné výsledky zasloužilo 
hned 5 závodníků. Pro některé to byla premiéra, a o to víc jsem za 
jejich výkony vděčná. 
Viky Rajnyšová - zlato
Domů jsme odvezli jednu zlatou medaili díky osmileté Viky, která 
vyhrála kategorii kumite beginners, její koncentrace a zodpověd-
nost za výkon byla obdivuhodná. Medaili si právem zasloužila,  
a tím pádem má postup na MČR zajištěn. 
Sofie Pekárková - stříbro
Další „placka“ putovala za jedenáctiletou Sofií, která si vybojova-
la stříbrnou pozici v kategorii kumite starších žákyň, s vervou zá-
vodila i v kategorii kata, stejně jako ostatní naši závodníci, kde jí  
o vlásek uniklo umístění kvůli nervozitě a nedostatečné kondici. 
Nikita Stavrov
Další závodník z našich řad byl osmiletý Nikita, který si na to, že 
to byly jeho první závody, vedl velice obstojně, a tak jsem s jeho 
výkony jak v kata tak v kumite spokojená. 
Dan Koubek
Dvanáctiletý Dan v kategorii starších žáků úspěšně čelil nervozitě, 
jeho výkony v obou disciplínách byly průměrné, škoda chybějící 
kondice, která zapracovala před koncem zápasu v kumite, bývali 
bychom přivezli další medaili. 
Martin Jerman
Martin, dvanáctiletý chlapec, který závodil poprvé, si vedl statečně 
v kategorii kumite starších žáků a i když schytal pár tvrdých ran, 
neviděla jsem ani slzu, za to má můj velký obdiv. 
Já jako trenér si z toho odnáším motivaci do dalších tréninků, kde 
musím zapracovat především na kondici dětí, to vnímám jako 
nejdůležitější, zkušenosti zkrátka nasbírají až časem na soutěžích. 
Mockrát děkuji všem zúčastněným i rodičům za pomoc a trpěli-
vost nejen na závodech a těším se na další krásné výsledky naděj-
ných karatistů. Veronika Jandová 

trenérka a poradce pro zdravý životní styl

Úloha na říjen byla poměrně jednoduchá  – bílý na tahu remizuje.
Pozice: bílý – Kd1, Ve1  černý – Kd3, Ve5, e3
Řešení:  1.  Ve2  - Va5 , 2. Vd2+ … a v tom je ten vtip, pokud černý věž 
vezme – je pat (remiz), protože bílý král nemá možnost tahu...  Ke4, 3. 
Vd8 s remízou.

ŠACHOVÝ KOUTEK

Informace z oddílu: v sezoně 2019-2020  hrají dvě družstva ŠK Liběhrad.
A mužstvo hraje v regionálním přeboru osmičlenných družstev první zá-
pas 20. října v Kralupech.
B mužstvo je účastníkem regionální soutěže pětičlenných družstev a v 
prvním zápase prohrálo na Kladně.
ŠK Nova Kladno B – ŠK Liběhrad B  3,5 – 1,5.
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LIBČICKÁ PLOVÁRNA
sobota 16. 11. od 19:00

RUMTORÁDI
setkání přátel trampských písní

RESTAURACE
zimní provoz středa až neděle

16:00 - 22:00
Stylová restaurace (cca 50 míst) se salonkem (50 míst) 

se zatemněním a promítacím plátnem
nabízí

příjemné prostředí pro pořádání kulturních 
a společenských akcí včetně schůzí, oslav, večírků  
svatebních hostin a besed spojených s promítáním. 

Rezervace na tlf. 732 927 799

www.libcickaplovarna.cz

V neděli 29. září 2019 se v Libčicích uskutečnil první tur-
naj mládeže okresu Praha-západ, kterého se zúčastnilo 
celkem 38 dětí z různých oddílů stolního tenisu našeho 
okresu. 

OKRESNÍ TURNAJ MLÁDEŽE VE STOLNÍM TENISU
Celá akce se odehrála ve čtyřech výkonnostních kategoriích. 
Ve čtvrté nejslabší divizi zvítězil Filip Pajer z Černošic, druhý byl 
Šimon Cabicar z Roztok a třetí Filip Kříž z Úholiček. 
Třetí divize skončila s těmito výsledky: první Alexandr Fišman, 
druhý Vojtěch Černý a třetí Max Stříbrný, všichni tři z Roztok. 
Ve druhé výkonnostní divizi zvítězil Maxim Truchlik, druhý byl 
Adam Kaláb, oba z Roztok a třetí Jan Svoboda z Úholiček. V této 
druhé nejlepší divizi obsadila krásné šesté místo Aneta Dostálová 
z Libčic. 
V elitní divizi vyhrál Matyáš Šimon, druhý byl Jan Lederer a třetí 
Vojtěch Šturm, všichni tři opět z Roztok. 
Velký dík patří za podporu akce libčickému Sokolu a firmě Power-
Print z Horoměřic, která všem hráčům na pomyslných stupních 
vítězů věnovala k medailím i hodnotné věcné ceny. 
Další, v pořadí šestý turnaj soutěžní série se v Libčicích koná  
v sobotu 11. 1. 2020 a zúčastnit se ho mohou i hráči základních 
škol. Budeme rádi za účast některých dětí z libčické ZŠ, které 
se mohou již teď přihlásit do místního oddílu stolního tenisu.                                      

Jan Spiegel 
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